

Activities Of The Arab Tourism Organization

نشاطات منظمة السياحة العربية

London-Islamic Tourism

The Arab Tourism Organization (ATO) participated in the meeting of Arab Tourism Ministers from 19th – 22nd June, 2006 at the headquarters of the Arab League. It informed the meeting about its activities, including the publication of the encyclopedia of Arab tourism and its membership of the World Tourism Organization. It also submitted a report on its latest meetings which was held in Sudan.

The Khartoum Conference, which was held on 29 May 2006 agreed to promote exchange of experiences between the members of the organization and to create a favorable climate for attracting investments for the development of Arab tourism, as well as an agreement to establish a bank for the development of Arab tourism. Mr. Bandar Bin Fahd Al-Fihaid Chairman of the ATO said that the organization intends to set up a tourist bank, multipurpose tourist investment companies and the establishment of academies and institutes for training. The total cost of these projects will be about \$5 billion. For further information, please visit the ATO web site (www.arabtourism.org) ■



شاركت منظمة السياحة العربية في اجتماع مجلس وزراء السياحة العرب خلال الفترة من 19-22/06/2006م بمقر جامعة الدول العربية. وعرضت على المجلس كافة الخطوات التي قامت بها المنظمة. ومنها إصدار الموسوعة العربية للسياحة. والانضمام لمنظمة السياحة العالمية. كما أنها قدمت تقريراً عن اجتماعات المنظمة. وآخرها الاجتماع الذي عقد بجمهورية السودان. ويذكر أن مؤتمر الخرطوم الذي عقد في 29 مايو/أيار 2006 قد خلص إلى تشجيع التبادل في مجال الخبرات بين دول المنظمة. وتهيئة المناخ الجاذب للاستثمارات العربية لتنمية السياحة. وكذلك الاتفاق على إنشاء بنك لتنمية السياحة العربية. وصرح

بندر بن فهد آل فهد رئيس منظمة السياحة العربية إن المنظمة تنوي إنشاء بنوك سياحية وشركات استثمارية سياحية متعددة الأغراض وإنشاء أكاديميات ومعاهد للتدريب والتأهيل وسيلبلغ مجمل تلك المشاريع بحدود 5 مليارات دولار. ■ www.arabtourism.org موقع المنظمة على الانترنت

The Riches of The Empire



Swarovski crystal chandeliers. Stairway railings plated in 21 karat gold. Titanium dining sets. Murano vases. Suite furnishings enlaid with lapis lazuli. Wool carpets interwoven with gold.

www.theempirehotel.com



THE EMPIRE
Hotel & Country Club
BALIYODURUMAJAM

WORLDHOTEL